



PROVINCE DE QUÉBEC
VILLAGE DE SENNEVILLE

AVIS PUBLIC
Séance extraordinaire
Nomination du Directeur général

PUBLIC NOTICE
Special sitting
Appointment of the Director General

AVIS PUBLIC est donné que le Conseil du Village de Senneville tiendra une **séance extraordinaire mardi le 10 octobre 2023, à 9h15** afin de prendre en considération le sujet suivant :

- Nomination du Directeur Général du Village de Senneville.

Au cours de cette séance, les délibérations et la période de questions porteront uniquement sur ce sujet;

Les citoyens qui le désirent sont invités à transmettre leurs questions en utilisant le système de demandes en ligne avant midi le vendredi 6 octobre 2023. Veuillez noter que seules les questions concernant ce sujet unique à l'ordre du jour seront considérées ;

Donné à Senneville, le 5 octobre 2023.

PUBLIC NOTICE is given that the Senneville Village Council will hold a **special sitting on Tuesday, October 10, 2023, at 9:15 a.m.** to take into consideration the following topic:

- Appointment of the Director General of the Village of Senneville.

During this session, the deliberations and question period will focus solely on this topic;

Citizens who wish to do so are invited to submit their questions using the online request system on October 6, 2023, before noon. Please note that only questions regarding this single item of the agenda will be considered;

Given in Senneville on October 5, 2023.

Original signé / Original signed

Stephane Robinson
Assistant Greffier/Assistant-Clerk